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Mini USB
?The LED luminaire is for use only in accordance with its intended purpose.
?Mounting must be carried out by an expert in compliance with installation regulations 

DIN VDE 0100 Section 724 and Section 559.
?To set the luminaire into operating mode, the side switch must be set to the „on“ 

position. The motion detector can now continually switch the luminaire on when it 
detects movement at a distance of 2 m with a detection angle of 120°.

?The light goes off about 20s after the last movement within the detection range.
? After approx. 9 operating hours, the luminaire has to be re-charged (3h). Using the 

USB charging cable supplied, the luminaire can be easily charged on a computer or 
using an external USB charging device. Whilst re-charging, the red control diode 
lights up. When the charging process is complete, it extinguishes. When re-charging, 
the switch should be pushed to the „off“ position in order to ensure the light remains 
off during the charging process.

?Do not look directly into the light beam of the light diodes, i.e. into the centre of the 
light diodes, whilst operative.

?Medium life span of several 10,000 hours. An LED replacement is not necessary.

?Die LED-Leuchte darf nur in bestimmungsgemäßen Gebrauch eingesetzt werden.
?Die Montage muss fachgerecht nach den Installationsvorschriften DIN VDE 0100 Teil 

724 und Teil 559 durchgeführt werden.
?Um die Leuchte in Funktion zu setzen, wird der seitliche Schalter auf „on“ 

geschoben. Der Bewegungsmelder schaltet nun die Leuchte bei Bewegungen in 2m 
Entfernung in einem Erfassungswinkel von 120°.

?Das Licht schaltet ca. 20s nach der letzten Bewegung im Erfassungsbereich aus.
?Nach ca. 9 Betriebsstunden muss die Leuchte wieder aufgeladen (3h) werden. Über 

das mitgelieferte USB Ladekabel kann die Leuchte am PC oder über ein externes 
USB Ladegerät problemlos aufgeladen werden. Beim Ladevorgang leuchtet die rote 
Kontrolldiode. Sie erlischt, wenn der Ladevorgang beendet ist. Beim Ladevorgang 
sollte der Schalter auf „off“ stehen, um das Licht während dieses Vorganges 
permanent auszuschalten.

?Nicht direkt in den Lichtkegel der Leuchtdioden, also nicht in das Zentrum der 
Leuchtdioden während des Betriebes, hineinsehen!

?Mittlere Lebensdauer von mehreren 10.000 Stunden. Eine Auswechselbarkeit der 
LEDs ist daher nicht erforderlich.

Technical Data / Technische Daten:
• Voltage / Spannung: 5 V DC
• Power consumption / Leistungsaufnahme: 0.5 watt
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